
 

 

 שגריר ארה"ב בישראל ג'ייקוב לו: "פתרון שתי המדינות נחשב כפרס לטרור? אני דוחה את זה"

, על רקע המלחמה השוררת בישראל  INSS  - השגריר מתארח לראיון בכנס המקוון של המכון למחקרי ביטחון לאומי  

והבחירות המתקרבות לנשיאות ארצות הברית • "חמאס מדבר על כך שהוא רוצה שתי מדינות אבל באמת הוא לא  

 רוצה שהמדינה הישראלית תתקיים" 

 2024בספטמבר,    5שירית אביטן כהן / 

זו    כנס מקוון של המכון למחקרי ביטחון לאומי ירושלים לוושינגטון, מארח בשעה  בין  על היחסים המורכבים 

 .אלוף )מיל'( תמיר הימן, ראש המכון)חמישי(, את שגריר ארה"ב בישראל ג'ייקוב לו, לריאיון עם 

כולם   מו"מ  השגריר התייחס בדבריו למשא ומתן המתמשך בין ישראל לחמאס בתיווך המתווכות. לדבריו, "בכל 

 חייבים להיות גמישים". במבט לעתיד הוא הוסיף, "משם במגבלות הזמן שנותר לנסות להגיע לנורמליזציה". 

 שגריר ארצות הברית בישראל: "מדינה פלסטינית במסגרת שיחות הנורמליזציה אינה פרס לטרור" 

על פתרון שתי המדינות אמר: "חמאס מדבר על כך שהוא רוצה שתי מדינות אבל הוא לא באמת רוצה שהמדינה  

באוקטובר שלא ילכו להסכם בלי להתקדם בנושא שתי המדינות.    7- הישראלית תתקיים. ערב הסעודית הבהירה לפני ה

פ  מדינה  תהיה  התהליך  ושבסוף  מהתהליך,  חלק  להיות  חייבת  שישראל  עם    - לשתינית  אמרנו  ההסכם  במסגרת 

 סעודיה". 

 "מדינה פלשתינית היא לא פרס לטרור" 

על הביקורת בישראל כלפי הקמת מדינה פלשתינית אמר: "האם פתרון שתי המדינות נחשב כפרס לטרור? אני דוחה  

את זה. חייב להיות חזון לכך ששני העמים יוכלו לחיות יחד. ישראל חייבת להיכנס לשיחות משמעותיות. זה לא פרס  

 לשבעה באוקטובר". 

השגריר התייחס גם לערוץ שאותו מובילה ארה"ב בניסיון להגיע לעסקה בין הצדדים. "התוכנית שלנו )להפסקת אש  

שעות ביממה. גם בבוקר הטרגדיה המשיכו המגעים   24ועסקה(, היא לא משהו שנחמד שיהיה, אנחנו משקיעים בזה 

זה שאי אפשר להגשים את התכנית המקורית    בין הצדדים בדרג גבוה והייתה התקדמות. אנחנו לא מוכנים לקבל את

 לפני שעוברים לתכנית אחרת".  
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 לכתבה המלאה: 

https://www.israelhayom.co.il/news/geopolitics/article/16390638 
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